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Mötesanteckningar 

 Val av ordförande 

Då ordförande var frånvarande valdes Åke Kinnander som 

ordförande för mötet. 

 

1. 

 

Föregående mötesanteckningar 
Mötesanteckningar från mötet 2022-09-08 läggs till 
handlingarna. 

 

 

2. Inbjuden gäst 

Inbjuden gäst Lina Alm, Tillväxtansvarig berättade om sitt 

uppdrag som främst handlar om tillväxt utifrån den översiktsplan 

som finns för Finspångs kommun, gällande miljö och 

samhällsplanering. Tillväxtansvarig har nära samarbete med 

Tillväxt Finspångs verksamhetsledare Anna Lövheim. 

Samarbetet genomsyras av nyetableringar, nyföretagande och 

stora företags kompetensbehov. Tillväxt Finspång finansieras 

av kommunen och av medlemmar.  

 

3. Framtagande av strategier  



 
 

2 (2)  

Under mötet hölls en workshop för framtagande av strategier till 

framtidens vuxenutbildning. Utgångspunkten var vilka strategier 

som anses som viktigast och motiveringar varför. För att 

förenkla i processen användes utvecklingsområden istället för 

strategier. Diskussion fördes kring, vad är strategier i 

förhållande till mål. Ska det i uppdraget vara att utveckla lokala 

mål för vuxenutbildningen i Finspång, då nationella mål finns? 

Utvecklingsområden som bland annat ringades in var; fler 

möjligheter till olika slags av utbildningar 

(kombinationsutbildning, orienteringskurser, yrkesutbildningar, 

utbildning för befintlig personal), att synliggöra all 

vuxenutbildning, vikten av studie- och yrkesvägledning så att 

elever gör välgrundat val, samverkan med olika aktörer samt 

fler valideringsmöjligheter som kommer bli kommunens 

skyldighet 2023.  

4. Inkluderingscoachutbildning 

Lärandeberedningens medlemmar har lyssnat av i sina 

partigrupper, om inkluderingscoachutbildning skulle vara 

intressant att anordnas i Finspång. Inom partigrupperna finns 

inget intresse, däremot finns det några som är intresserade 

inom lärandeberedningen. Koordinator lyfter frågan vidare till 

ordinarie ordförande. 

 

5. Övrigt 

- Nästa möte 10 nov kl.14.00-16.00, Bönnern. 
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Cecilia Stevrin 
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